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Geachte leden van de Gemeenteraad van Albrandswaard,

Als X voeg ik bij deze mail een brief, waarin ik mijn bezorgdheid uit over het voornemen 
om nieuwbouw te realiseren voor de Julianaschool aan de Rivierweg.

Graag wil ik de griffie verzoeken deze brief vor de raadsvergadering van 5 juni 2023 door 
te sturen aan de leden van de gemeenteraad van Albrandswaard.

Ik licht in de brief toe,waarom er niet gekozen moet worden voor de locatie Rivierweg. Ik 
heb ook getracht enige alternatieven naar  voren te brengen, die mogelijk besproken 
kunnen worden.

Helaas ben ik niet persoonlijk in de gelegenheid om de brief in de Raad toe te lichten, daar 
ik met vakantie in het buitenland ben.

Ik wens de gemeenteraad veel wijsheid toe in haar overleg over de toekomst van de 
Julianaschool.

Met vriendelijke groet,

X,
X

mailto:wimpellikaan@gmail.com
mailto:griffie@albrandswaard.nl





Aan de Gemeenteraad van de gemeente Albrandswaard.







Bemoei je niet meer met beleid en plannen van een school waar je niet meer werkt.

Toch ga ik dit doen, omdat mij de Julianaschool, na er vele jaren werkzaam te zijn geweest, zeer aan het hart gaat.

De aanleiding hiervoor zijn de berichten over een nieuw te bouwen Julianaschool op het complex volkstuinen aan de Rivierweg.

Daarvoor wil ik de volgende redenen aangeven:

· De Julianaschool staat met haar twee vestigingen midden in haar toeleveringsgebied van leerlingen. Naast natuurlijk een goed didactisch en pedagogisch klimaat wat de laatste jaren een flinke groei aan leerlingen heeft opgeleverd, is de ligging van de gebouwen ook van groot belang. Ik voorzie een verlies aan leerlingen, omdat de Don Bosco en De Overkant beter bereikbaar blijven voor leerlingen. Dit leidt tot een over niet al te lange tijd tot een onevenwichtige leerlingenverdeling over de scholen. Wat weer leidt tot een probleem bij de huisvesting.

· De bereikbaarheid van een nieuwe school aan de Rivierweg is ronduit slecht te noemen. Het volkstuinencomplex wordt omsloten door drukke wegen. Te weten de Rivierweg en De Portlandse Baan. De aanvoerwegen te weten De Rijsdijk en de Binnenbaan zijn niet ingericht om een grote hoeveelheid kinderen veilig lopend of fietsend naar school te laten komen. Terwijl landelijk de ontwikkeling is om zo weinig mogelijk met de auto naar school te komen.

De rotonde aan het eind van de  Binnenbaan is druk en voor kinderen onoverzichtelijk. Dit geldt ook voor het kruispunt aan het eind van de Rijsdijk met de Rivierweg.

Zelfs de kinderen uit de wijk Essendael moeten twee maal de Rivierweg oversteken.  De weg naar de twee andere scholen op Rhoon wordt daardoor een stuk aantrekkelijker. 

· Een recent onderzoek heeft uitgewezen da het bouwen van een school bij drukke wegen slecht is voor de gezondheid van kinderen. Zeker voor kinderen die al een aandoening hebben aan de ademhaling. Dit door fijnstof en stikstofdioxide. Dit is terug te vinden in De beleidsregel buitenklimaat: luchtkwaliteit bij scholen en kinder - dagverblijven van de overheid. ( te vinden op de site: Overheid.nl ) In deze beleidsregel wordt verboden scholen te bouwen dicht bij drukke wegen.

· De locatie voor de nieuwe school ligt tegen een industrieterrein aan met diverse vestigingen voor reparatie van machines en auto’s. Ook dit zal zijn invloed hebben op de luchtkwaliteit. Ook liggen er de tennisvelden en padelbanen van de plaatselijke tennisvereniging. Bepaald geen rustige omgeving.







Ik begrijp dat er aan de gebouwsituatie van de Julianaschool iets gedaan moet worden.

Alternatieven voor de locatie Rivierweg zou nieuwbouw kunnen zijn op het terrein van de dependance aan de Sportlaan. Heet huidige gebouw afbreken en een nieuw gebouw neerzetten Er is ruimte voor richting de nieuwe gymzaal en het park.

Ook kan er gekeken worden naar het gebouw aan de Julianastraat, of daar op de kleutervleugel een tweede verdieping gerealiseerd kan worden. In dat geval zal de Julianaschool wel van twee locaties gebruik moeten blijven maken. Maar dat wordt volgens de plannen ook bij de Don Bosco het geval.

Mogelijk zijn er nog andere alternatieven.







[bookmark: _GoBack]Ik hoop dat de politieke partijen in de gemeenteraad invloed uitoefenen om het voorgenomen besluit van het College af te wijzen en het College te vragen om met alternatieven te komen.





Ik hoop met dit schrijven bij te dragen aan een duidelijk NEE tegen de bouw van de nieuwe Julianaschool aan de Rivierweg.

DOE HET NIET.



Tot slot wens ik alle betrokkenen veel wijsheid toe met name in het belang van de Julianaschool.



Met vriendelijke groet,







Wim Pellikaan

Oud directeur Julianaschool.

Ghijseland 38,

3161VD Rhoon.

Email: wimpellikaan@gmail.com









Aan de Gemeenteraad van de gemeente Albrandswaard. 

Bemoei je niet meer met beleid en plannen van een school waar je niet meer werkt. 
Toch ga ik dit doen, omdat mij de Julianaschool, na er vele jaren werkzaam te zijn 
geweest, zeer aan het hart gaat. 
De aanleiding hiervoor zijn de berichten over een nieuw te bouwen Julianaschool op 
het complex volkstuinen aan de Rivierweg. 
Daarvoor wil ik de volgende redenen aangeven: 

• De Julianaschool staat met haar twee vestigingen midden in haar
toeleveringsgebied van leerlingen. Naast natuurlijk een goed didactisch en
pedagogisch klimaat wat de laatste jaren een flinke groei aan leerlingen heeft
opgeleverd, is de ligging van de gebouwen ook van groot belang. Ik voorzie
een verlies aan leerlingen, omdat de Don Bosco en De Overkant beter
bereikbaar blijven voor leerlingen. Dit leidt tot een over niet al te lange tijd tot
een onevenwichtige leerlingenverdeling over de scholen. Wat weer leidt tot
een probleem bij de huisvesting.

• De bereikbaarheid van een nieuwe school aan de Rivierweg is ronduit slecht
te noemen. Het volkstuinencomplex wordt omsloten door drukke wegen. Te
weten de Rivierweg en De Portlandse Baan. De aanvoerwegen te weten De
Rijsdijk en de Binnenbaan zijn niet ingericht om een grote hoeveelheid
kinderen veilig lopend of fietsend naar school te laten komen. Terwijl landelijk
de ontwikkeling is om zo weinig mogelijk met de auto naar school te komen.
De rotonde aan het eind van de  Binnenbaan is druk en voor kinderen
onoverzichtelijk. Dit geldt ook voor het kruispunt aan het eind van de Rijsdijk
met de Rivierweg.
Zelfs de kinderen uit de wijk Essendael moeten twee maal de Rivierweg
oversteken.  De weg naar de twee andere scholen op Rhoon wordt daardoor
een stuk aantrekkelijker.

• Een recent onderzoek heeft uitgewezen da het bouwen van een school bij
drukke wegen slecht is voor de gezondheid van kinderen. Zeker voor kinderen
die al een aandoening hebben aan de ademhaling. Dit door fijnstof en
stikstofdioxide. Dit is terug te vinden in De beleidsregel buitenklimaat:
luchtkwaliteit bij scholen en kinder - dagverblijven van de overheid. ( te vinden
op de site: Overheid.nl ) In deze beleidsregel wordt verboden scholen te
bouwen dicht bij drukke wegen.

• De locatie voor de nieuwe school ligt tegen een industrieterrein aan met
diverse vestigingen voor reparatie van machines en auto’s. Ook dit zal zijn
invloed hebben op de luchtkwaliteit. Ook liggen er de tennisvelden en
padelbanen van de plaatselijke tennisvereniging. Bepaald geen rustige
omgeving.

Ik begrijp dat er aan de gebouwsituatie van de Julianaschool iets gedaan moet 
worden. 



Alternatieven voor de locatie Rivierweg zou nieuwbouw kunnen zijn op het terrein 
van de dependance aan de Sportlaan. Heet huidige gebouw afbreken en een nieuw 
gebouw neerzetten Er is ruimte voor richting de nieuwe gymzaal en het park. 
Ook kan er gekeken worden naar het gebouw aan de Julianastraat, of daar op de 
kleutervleugel een tweede verdieping gerealiseerd kan worden. In dat geval zal de 
Julianaschool wel van twee locaties gebruik moeten blijven maken. Maar dat wordt 
volgens de plannen ook bij de Don Bosco het geval. 
Mogelijk zijn er nog andere alternatieven. 

Ik hoop dat de politieke partijen in de gemeenteraad invloed uitoefenen om het 
voorgenomen besluit van het College af te wijzen en het College te vragen om met 
alternatieven te komen. 

Ik hoop met dit schrijven bij te dragen aan een duidelijk NEE tegen de bouw van de 
nieuwe Julianaschool aan de Rivierweg. 
DOE HET NIET. 

Tot slot wens ik alle betrokkenen veel wijsheid toe met name in het belang van de 
Julianaschool. 

Met vriendelijke groet, 

X 
X
X, 
X. 
Email: X


	Nieuwbouw Juianaschool 5 juni 2023
	Nieuwbouw Julianaschool gemeenteraad Albrandswaard

